

Afdelingsbestyrelsesmødereferat
 Afdelingsbestyrelsesmødereferat udsendes efter nedenstående navneliste

Dato for mødets afholdelse:	25.2.2025			
Dato for næste møde:	25.3.2025			
Beboerkonsultation fra	Kl. 17.00 til Kl. 18.00			
Afdelingsbestyrelsesmøde fra	Kl.17.00			
	Navn		Deltog	
	Hele navnet	Fork.	Ja	Nej
Afdelingsformand	Tor Darre	TD	X	
Afdelingsbestyrelsesmedlem	Claus Jeppesen	CJ		X
Afdelingsbestyrelsesmedlem	Lene Thomassen	LT	X	
Afdelingsbestyrelsesmedlem	Ian Melhede	IM	X	
Afdelingsbestyrelsesmedlem	Pau Poulsen	PP		X
Afdelingsbestyrelsessuppleant	Christina Høyer	CH	X	
Afdelingsbestyrelsessuppleant	Stefan Pedersen	SP	X	
Repræsentant fra organisationsbestyrelsen	Elsebeth Ikkala Reventlow	ER		X
Ejendomsfunktionær	Allan Bundgaard	AB		X
Driftschef	Karsten Nørgaard Friis	KN		X
Kopi til:	Postfunktionærernes Andels – Boligforening, Stationsparken 24, 2. 2600 Glostrup.			

1. Bemærkninger til sidste referat (28.01.2025)

Intet at bemærkninger

2. Beboer konsultation

Der har været beboerhenvendelse vedr. mindskning af støj

Der har været beboerhenvendelse vedr. manglende lys ud for GD 64

3. Opsamling på status i afdelingen - Se skemaer fra driften

- Snerydning kvalitet og manglende sms'er

Vi skal undersøge om kontrakten på sne og saltning for 2025-2026 evt. kan ændres.

Der er ikke tilfredsstillende arbejde der bliver udført, samt stadig manglende sms'er

- Status på parkering i afdelingen

Intet nyt.

- Fartbegrænsning på GD

Brøndby kommune opsætter skilte for fartnedsættelse på GD

4. Grønne områder

- Status på nulstilling af hække i løbet af februar

Tor kontakter Allan vedr. hække.

- Status på vild med vilje

Afdelingsbestyrelsen ønsker ikke at beskrive noget nyt i husorden/vedligeholdelse. De regler vi har skal ikke ændres.

5. Indkommende beboere henvendelse

- Se mails fra 11.2.2025

Afdelingsbestyrelsen har drøftet modtaget mails, og sendt dem videre til Allan for løsning.

6. Markvandring den 18.3.2025 kl. 16-20

- Drøftelse af hvilke planer og ønsker har vi for vores fremtidige kvarter

Vi har i afdelingsbestyrelsen haft en god drøftelse, og forbereder os videre på møde den 13. marts 2025 kl. 17:00. Dem som lyst går kl. 16:00 rundt i afdelingen.

- Hvem deltager

Hele afdelingsbestyrelsen deltager, Lene kommer lidt senere.

7. Legepladsudvalg

- Status legeplads udvalg

Afdelingsbestyrelsen er orienteret om legepladsudvalgets arbejde, og der sendes mail til Karsten og Allan.

8. Samarbejde med Lejerbo afd. 94

- Status på ny mødedato –mødet afholdes på PAB's afdelingsbestyrelses kontor

Der aftales møde dato når vi mødes til fastelavn den 2. marts 2025

9. Økonomi

- Generelt

Intet at bemærke

- Evt. ny udbyder af hjertestarter

Vi udsætter punktet til næste møde

10. Arrangementer

- Fastelavn 2. marts 2025

- Status

Der er aftalt at følgende:

Ophæng af tøndere: Ian og Henning

Stå ved tønderne: Christina, Lene, ? (forældre)

Indkøb:

Slikposer o.l.: Grethe, Jane og Lise

Tønder, tuscher, kroner, sodavand og termokande: Lene

- Årets afdelingsmøde den 12. juni 2025

- Status på dirigent til mødet

Der er forespørgelse hos Jens Gregersen – vi afventer svar

- Sommerfest den 14. juni 2025
 - Der er sendt forslag (se mail 12. januar) til musik til festen
Lene forsøger at bestille det forslag der er fremsendt til afdelingsbestyrelsen
 - Skal vi booke det eller? Hvilket tidsrum for musik til festen
Evt. Kl. 16-22:00
- Evt. arrangement den 13. juni 2025 i teltet når vi alligevel har det!
Udsættes til næste møde
- Førstehjælpskursus for interesseret beboere
Der er undersøgelse i gang om et evt. kursus

11. Der er indkommet forslag til at dekorere af de store sten i afdelingen

- Hvad tænker vi om det, herunder fortsat vedligeholdelse af dekorationerne
En enig afdelingsbestyrelse ønsker ikke dekoration af stenene i afdelingen, men at de fortsætter med at være hvide således de er tydelige

12. Udvide med informationskanal til beboerne

- Demo af FB

Vi har drøftet FB igen, og taler videre om det på næste møde

13. Nye borde ved afdelingskontoret

- Udskiftning af svenskrøde borde der står ved afdelingskontoret

En enig afdelingsbestyrelse ønsker at indkøbe 2 borde/bænkesæt mere

14. Velkomst af nye beboere

- Nye beboere siden sidste møde?

Ingen nye beboere, der kommer fraflytning 14/3.

- Velkomstpakke/besøg

Efter formødet til markvandring, kan de afdelingsbestyrelsesmedlemmer som ønsker det, blive og arbejde på velkomstpakke

15. Information fra afdelingsbestyrelsens medlemmer

Der har desværre været indbrud i et lejemål i afdelingen.

Petanqueklubben har fået adgang til Brøndby kommunes lokaler under 365, og kan bruge dem i vinterhalvåret, til at mødes til fællesskab og nærvær.

16. Evt.

Pau Poulsen har meddelt han udtræder af bestyrelsen

Christina Høyer indtræder i bestyrelsen

Stefan indtræder op som 1. suppleant

Punkter til næste møde den 25.3.2025

- Evt. ny udbyder af hjertestarter